



Die Anhörung im Bundesamt für Migration und Flüchtlinge (BAMF) ist in der Kaiserleistraße 31 (Nähe Autobahn)
 Der schnellste Weg: Von der S-Bahn Station Kaiserlei in Richtung Offenbach Stadt – an einem kleinen Kreisel links in den Goethering - dann links in die Kaiserleistraße – unter der Autobahn hindurch – das BAMF ist auf der rechten Seite. **Zeit zu Fuß 10 Minuten**

Vom Hauptbahnhof gehst Du die Kaiserstraße geradeaus - links in die Berlinerstraße – geradeaus am 2. kleinen Kreisel rechts in den Goethering – dann links in die Kaiserleistraße – unter der Autobahn hindurch – das BAMF ist auf der rechten Seite. **Zeit zu Fuß 30 Minuten**

Die Wartezeiten im BAMF sind manchmal sehr lange – nimm Dir etwas zu trinken und etwas zu essen mit!

The Interview at the Bundesamt for Migration and Refugees (BAMF) is located in **Kaiserleistraße 31** – near the freeway/Autobahn.

The fastest way is to step out at the S-Bahn station Kaiserlei – walk 300 metres towards the city of Offenbach – at a small roundabout turn left into Goethering – than turn left at the Kaiserleistraße – walk straight under the freeway/Autobahn – the BAMF is at located the right side. **Walking distance: 10 minutes**

If you step out at the main station (Hauptbahnhof) walk straight down the Kaiserstraße - turn left into the Berlinerstraße - straight ahead at the second roundabout turn right into Goethering – than turn left at the Kaiserleistraße – walk straight under the freeway/Autobahn – the BAMF is at located the right side.

Walking distance: 30 minutes

Sometimes you have to wait long hours at the BAMF – so take something to drink and something to eat with you!